

Title (en)
Convertible settee.

Title (de)
Sitz- bzw. Liegemöbel.

Title (fr)
Divan-lit.

Publication
EP 0504129 A1 19920916 (DE)

Application
EP 92890047 A 19920228

Priority
AT 58591 A 19910315

Abstract (en)
A convertible settee has a head part 2 which can be inserted in a space provided between the backrest 7 and the rear wall of the furniture frame 1, a seat frame 6 supporting a seat cushion 5, and a central frame 4 provided with a cushion 3. The central frame 4 located below the seat cushion 5 in the seating position of the furniture is arranged between the head part 2 and the seat frame 6 in the lying position of the furniture. In order to achieve satisfactory functioning when converting the furniture, support feet 8, 9 are hinged to the central frame 4 in the region of its two ends and are connected to one another by a link rod 13, the central frame 4 being connected to the seat frame 6 via a guide rod 17 which is guided displaceably in a guide 19 in the seat frame 6. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Sitz- bzw. Liegemöbel besitzt einen Kopfteil 2, der in einen zwischen Rückenlehne 7 und Rückwand des Möbelgestelles 1 vorgesehenen Raum einschiebbar ist, ein einen Sitzpolster 5 tragendes Sitzgestell 6 und einen mit einem Polster 3 versehenen Mittelrahmen 4. Der in der Sitzstellung des Möbels unterhalb des Sitzpolsters 5 liegende Mittelrahmen 4 ist in der Liegestellung des Möbels zwischen dem Kopfteil 2 und dem Sitzgestell 6 angeordnet. Um eine einwandfreie Funktion beim Verwandeln des Möbels zu erreichen, sind am Mittelrahmen 4 im Bereich seiner beiden Enden Stützfüße 8,9 angelenkt, die durch eine Schubstange 13 miteinander verbunden sind, wobei der Mittelrahmen 4 mit dem Sitzgestell 6 über eine Führungsstange 17 verbunden ist, die im Sitzgestell 6 in einer Führung 19 verschiebbar geführt ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 17/13; A47C 17/22

IPC 8 full level
A47C 17/13 (2006.01); **A47C 17/22** (2006.01); **A47C 17/23** (2006.01); **A47C 17/32** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 17/134 (2013.01); **A47C 17/23** (2013.01)

Citation (search report)
[A] DE 3517944 A1 19851205 - ALEMBIK ALFRED

Cited by
AT2403U1; EP1683444A1; DE19945741B4; EP2526831A1; AT401223B; DE4443382B4; EP2526832A1; AT510847B1; GB2299933A; CN106572755A; EP3154399A4; CN113749456A; WO2005089594A1; WO2005089595A1; US9622587B2; US9854916B2; WO2004052153A1; WO2016032965A1; EP2476346A1; DE202012012892U1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0504129 A1 19920916; EP 0504129 B1 19950329; AT 399992 B 19950825; AT A58591 A 19950115; CS 76092 A3 19921014; CZ 280590 B6 19960214; DE 59201742 D1 19950504; HU 208246 B 19930928; HU 9200820 D0 19920528; HU T60612 A 19921028; PL 166321 B1 19950531; PL 293797 A1 19921214; SI 9210204 A 19950430; SK 279579 B6 19990111; YU 20492 A 19951204; YU 48154 B 19970528

DOCDB simple family (application)
EP 92890047 A 19920228; AT 58591 A 19910315; CS 76092 A 19920313; DE 59201742 T 19920228; HU 9200820 A 19920311; PL 29379792 A 19920311; SI 9210204 A 19920228; SK 76092 A 19920313; YU 20492 A 19920228